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OR-RM.0012.2.32.2020 
 

Protokół Nr 6/20 

Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa 

i Rozwoju Gospodarczego  Rady Miejskiej w Koronowie. 

odbytego w dniu 28 września 2020 r. 

w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 
 
Przewodniczący Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Rady 
Miejskiej w Koronowie Pan Tomasz Skotnicki  o godzinie 09:00 otworzył posiedzenie 
komisji. W posiedzeniu uczestniczyło 6 członków komisji, co wobec składu komisji 
wynoszącego 7 członków komisji stanowi  kworum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych decyzji. Nieobecny radny Pan Patryk Bociek. 
 

Lista obecności uczestników posiedzenia stanowi  załącznik nr 1 niniejszego 

protokołu. 

 

Przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki przedstawił porządek obrad, do którego 

wprowadzono zmiany: 

 

- zmiana kolejności porządku obrad z punktu 3 na 2. 

 

Członkowie Komisji  6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”, 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

 

Porządek posiedzenia po zmianach: 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Wyjaśnienie pisma złożonego przez mieszkańca gminy w sprawie odstąpienia od 

wszelkich opłat podatkowych względem urzędu. 

3. Informacja Burmistrza Koronowa dotycząca możliwości pozyskania oraz 

pozyskanych środków zewnętrznych na inwestycje w Gminie Koronowo 

4. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 
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5. Sprawy bieżące komisji. 

6. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

2. Wyjaśnienie pisma złożonego przez mieszkańca gminy w sprawie odstąpienia od 

wszelkich opłat podatkowych względem urzędu. 

Pan W.Sz. przedstawił swoją sprawę. Chodzi głównie o rozpatrzenie prośby do Pana 

Burmistrza Koronowa w sprawie odstąpienia od wszelkich opłat podatkowych względem 

urzędu. Trudna sytuacja spowodowana jest pandemią Koronawirusa. Firmy transportowe 

mają kłopoty finansowe z uwagi na zamykanie szkół w związku z Koronawirusem.  Pan 

W.Sz. poinformował, ze w październiku jego firma poniesie straty, gdyż młodzież, która 

dojeżdżała do szkół do Bydgoszczy nie zakupi biletów miesięcznych. Na chwilę obecna w 

gminie Koronowo skomunikowane SA trzy grupy mieszkańców (młodzież szkolna, 

pracownicy handlu oraz urzędnicy). Kursy autobusów są zapewnione i dostosowane 

godzinowo. Jeśli chodzi o podatek od środków transportowych, za rok – 1700zł za jeden 

pojazd. Zarejestrowanych na terenie naszej gminy w Wydziale Komunikacji jest ok. 30 

autobusów. Przewodniczący Komisji Pan Tomasz Skotnicki poinformował, że posiada 

zestawienie wysokości podatków od środków transportowych w gminie Koronowo i gmin 

sąsiednich.  

Tabela stanowi zał. Nr 2 do niniejszego protokołu. 

Pan W.Sz. zaproponował rozważenie możliwości obniżenia podatku od środków 

transportowych, autobusów do kwoty 500-600 zł rocznie za jeden autobus.  
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Przewodniczący Komisji Pan Tomasz Skotnicki zapytał iloma autobusami 

pełnowymiarowymi dysponuje Pan W.Sz.  Pan W.Sz. odpowiedział, ze posiada 16 takich 

autobusów. Pani radna Elżbieta Mojzesowicz powiedziała, że Rada Miejska powinna 

wspierać przedsiębiorców naszej gminy.  Arriva  nie jest zarejestrowana na terenie naszej 

gminy, więc nie płaci podatku do naszej gminy. Ponadto radna zasugerowała, iż należałoby 

zastanowić się nad utworzeniem lokalnych połączeń w gminie. Pan W.Sz. poinformował, że 

istnieje taka możliwość. A jego firma już trzy lata temu taki plan przekazała ówczesnemu 

Burmistrzowi. Ponadto poinformował, iż dowóz młodzieży ze szkół ponadpodstawowych na 

trasie Samociążek-Koronowo na godz. 8:00 jest już zorganizowany. Pan rady Bogusław 

Guziński powiedział, ze także zastanawia się nad możliwością obniżenia podatku od 

środków transportowych. Jednak w tym temacie należałoby zwołać wspólne posiedzenia 

wszystkich Komisji. Przychylił się również do propozycji Pani radnej Elżbieta Mojzesowicz w 

sprawie połączeń lokalnych. Przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki zapytał Pana 

W.Sz., czy mógłby przygotować informację na temat aktualnej siatki połączeń autobusowej 

w gminie Koronowo. Pan W.Sz. poinformował, że całą komunikację w gminie stworzyła jego 

firma w latach 1996-1998. Wówczas autobus PKS jeździł tylko do dworca autobusowego w 

Koronowie. Poinformował również, że firma Arriva jest w stanie upadłości. 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski powiedział, że gmina zdaje sobie z 

tego faktu sprawę. Zapewnił także, że założeniem gminy przy ogłaszaniu przetargu na 

dowóz dzieci nie było wyłączenie żadnego przewoźnika. Poinformował również, że gmina 

płaci za dowozy dzieci 210 tys. zł mniej niż w roku ubiegłym. Pan radny Bogusław Guziński 

zauważył, że Pan W.Sz. także zaproponował w tym roku niższe stawki. Radny zapytał 

Zastępcę Burmistrza, czy zapis w ogłoszeniu przetargowym o wieku autobusów musiał być 

wprowadzony. Zastępca Burmistrza odpowiedział, że przetarg był jednolity dla wszystkich 

sektorów. Pan W.Sz. poinformował, że musiał zakupić dwa autobusy w wieku do 10 lat aby 

móc wziąć udział w przetargu.   Teraz musi je spłacać. Zapytał również Zastepcę Burmistrza 

Koronowa Pana Piotra Kazimierskiego i le było awarii autobusów o momentu wygrania 

przetargu. 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski odpowiedział, że nie posiada takiej 

informacji.  
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Przewodniczący Komisji Pan Tomasz Skotnicki powiedział, że rozumie sytuację Pana W. 

Sz. Poprosił Pana W.Sz. aby przedstawił plan komunikacji dla Gminy Koronowo i 

zaproponował jego rozwój. Ponadto poinformował Pana W. sz., że zostanie zaproszony na 

posiedzenie komisji w przyszłości, np. za miesiąc, aby kontynuować ten temat.  

Radna Pani Elżbieta Mojzesowicz zasugerowała, że dobrze byłoby gdyby ktoś z gminy 

przeprowadził kontrolę i sprawdził wiek autobusów dowożących dzieci do szkół 

3. Informacja Burmistrza Koronowa dotycząca możliwości pozyskania oraz 

pozyskanych środków zewnętrznych na inwestycje w Gminie Koronowo. 

Kierownik Wydziału Obsługi Przedsiębiorczości i promocji Pani Brygida Berkowicz – 

Wyrzykowska przedstawiła informację.  

Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Przeprowadzono dyskusję na temat Budżetu Obywatelskiego. 

Zastępca Burmistrza Pan Piotr Kazimierski przedstawił jaki jest zamysł. Poinformował, że 

projekt uchwały w tej sprawie miałby być wprowadzony na sesji w miesiącu październiku.  

 

4.Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania 

członków Zespołu Interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania. 

 

Przewodnicząca Zespołu Interdyscyplinarnego Pani Sylwia Klonowska przedstawiła projekt 

uchwał w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 

głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały 

 

Skarbnik Gminy Alicja Tymek przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 
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Członkowie Komisji jednogłośnie 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 

głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały 

 

Nieobecny radny Pan Maciej Szlagowski. Obecnych 5-ciu członków komisji. 

 

Skarbnik Gminy Alicja Tymek przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Koronowo na rok 2020. 

Poinformowano członków komisji o błędzie pisarskim w projekcie uchwały. Burmistrz na 

sesji wniesie autopoprawkę. 

Radna Pani Elżbieta Mojzesowicz zadała pytanie z czego wynikają problemy z brakiem 

funduszy dla oświaty. 

Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek odpowiedziała, że jest coraz mniej dzieci więc subwencja 

dla gminy jest coraz mniejsza. Ponadto w roku 2020 były dwie podwyżki wynagrodzeń dla 

nauczycieli. 

Radna Pani Elżbieta Mojzesowicz poprosiła burmistrza o informację, co robi gmina, aby tej 

sytuacji zapobiec. Radna poruszyła temat SP Nr 2 w Koronowie, która jest przepełniona, 

ponieważ poprzedni burmistrz zmienił obwody. Ponadto poruszyła  sprawę przyjęcia do SP 

w Wierzchucinie królewskim dzieci z Trzemiętowa.  

Na posiedzenie Komisji wrócił radny Pan Maciej Szlagowski. Obecnych 6-ciu członków 

komisji. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 

głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

gruntowej oznaczonej nr ewidencyjnym 2048 stanowiącej własność Gminy Koronowo. 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka Szwesta 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej 

oznaczonej nr ewidencyjnym 2048 stanowiącej własność Gminy Koronowo. 
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Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 

głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości gruntowych - działek ewid. 

nr: 94/4, 94/5 i 94/36 położonych w Tryszczynie, gm. Koronowo. 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka Szwesta 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie nabycia nieruchomości gruntowych - działek ewid. nr: 

94/4, 94/5 i 94/36 położonych w Tryszczynie, gm. Koronowo. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 

głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej - działki ewid. 

nr: 102/13 położonej w Samociążku,  gm. Koronowo. 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka Szwesta 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej - działki ewid. 

nr: 102/13 położonej w Samociążku,  gm. Koronowo. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 

głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu Cmentarza Komunalnego 

w Koronowie. 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka Szwesta 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu Cmentarza Komunalnego 

w Koronowie. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 

głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 
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Posiedzenie opuścił radny Pan Henryk Borowicz. Obecnych 5-ciu członków komisji 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości. 

 

Kierownik wydziału Finansowo – Budżetowego Pani Barbara Koniarska przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 

Zestawienie proponowanych stawek podatku od nieruchomości stanowi załącznik  

nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Radna Pani Elżbieta Mojzesowicz stwierdziła, że przedsiębiorstwa w gminie mają trudną 

sytuację w związku z Koronawirusem. Władze gminy nie zorganizowały żadnego spotkania 

z przedsiębiorcami. Radna wyraziła opinię, że podatek od nieruchomości powinien pozostać 

na poziomie z roku 2020. Ponieważ teraz nie jest dobry czas na podnoszenie podatków.  

 

Członkowie Komisji sformułowali następujący wniosek:    

1. Dokonać zmiany w projekcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości. Zmiana powinna dotyczyć § 1 punkt 2 lit. b 

- z kwoty 22,00zł od 1m2  powierzchni użytkowej, 

- na kwotę 21,30zł od 1m2  powierzchni użytkowej. 

Byłby to wzrost o wskaźnik inflacji. 

 

Głosowanie: 

4 głosy ‘za” wnioskiem 

1 głos „przeciw” 

 

Członkowie Komisji 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały, pod 

warunkiem uwzględnienia wniosku Komisji o zmianę w § 1 punkt 2 lit. b z kwoty 

22,00zł od 1m2  powierzchni użytkowej na kwotę 21,30zł od 1m2  powierzchni 

użytkowej. 
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Pani Justyna Kraska – Rumińska przedstawiła projekt uchwały w  sprawie   przyznania  w  

roku  2020  dotacji  na  prace  konserwatorskie,  restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytku wpisanym do rejestru lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 

głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na bezczynność Burmistrza Koronowa. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 

głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

5.Sprawy bieżące komisji. 

Brak 

 

6. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 
Przewodniczący Komisji Pan Tomasz Skotnicki w związku z wyczerpaniem porządku obrad 

o godz. 13.40 zamknął posiedzenie  Komisji. 

 

Protokół sporządziła          Przewodniczący Komisji  

Magdalena Wanda-Joras 

Inspektor Biura Rady Miejskiej                          / - / Tomasz Skotnicki 


